
Gerson: Mam nadzieję, że to nie koniec przygody z Romą

News - ASRoma.pl

Brazylijczyk Gerson poszuka formy i szczęścia w zespole Fiorentiny, po

nieudanych sezonach w Romie. Giallorossi wypożyczyli bowiem latem

Brazylijczyka do Florencji i to tam będzie mógł udowodnić ile jest wart.

21-latek mówił o opuszczeniu Romy w wywiadzie

dla globoesporte.globo.com.

Dlaczego opuściłeś Romę?

- Moje odejście było decyzją podjętą wspólnie z Romą. Gdy przybyłem do Romy

otrzymałem projekt kariery. W tym projekcie mogłem mieć więcej minut na boisku.

Fiorentina pozwoli mi grać na wysokim poziomie, aby spróbować dostać się do

reprezentacji.

Czego spodziewasz się po sezonie?

- Oczekiwania są najlepsze z możliwych. Zespół, otoczenie i struktury, które tu

napotkałem stworzą bez wątpienia świetną relację, aby rozegrać wielki sezon.

Lata w Romie?

- Doświadczenie w Romie było rewelacyjne. Nie sądzę, że zakończyła się moja

przygoda tam. Zostałem wypożyczony do Fiorentiny i mam umowę z Romą do 2021

roku. Jestem bardzo wdzięczny za to wszystko co zrobił dla mnie klub. Bardzo dużo

się nauczyłem i wciąż mam dosyć dużo do przyswojenia. Na początku było ciężko,

ale wraz z czasem i pracą aklimatyzowałem się i znajdowałem moją przestrzeń na

boisku. Dziś jestem dużo bardziej wszechstronnym graczem. Grałem jako boczny

napastnik, mezzala i środkowy pomocnik. Mam nadzieję kontynuować to w

Fiorentinie.
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